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Janos Major - leder av utvalget 

Ranveig S. Skogly 

Jørn Petter Wittbank 

 

Politikerrepresentanter til stede:  
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Ida Tennebø (Høyre) 
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Beate Aanerød 

 

Forfall politikerrepresentanter:  
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Møteleder: Janos Major, leder av nærutvalget 

Referent: Per-Vidar Bjerke, lokal koordinator, Drammen kommune   
 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Sak 09/24 Orienteringer fra lokal koordinator  
 

Henvendelser til/fra nærutvalget  

For nærutvalget har lokal koordinator siden forrige hovedmøte svart opp tre henvendelser fra 

innbyggere i kommunedelen. Henvendelsene gjelder ulovlighetsoppfølging i en byggesak, 

vintervedlikehold av vei og veiskilting. Det er gitt veiledning på hvem i kommunen som er rette 

vedkommende for disse sakene.  

 

Nærutvalget har fått et positivt svar fra nærutvalget i kommunedel 1 (Mjøndalen, Åsen, 

Steinberg og Ytterkollen) på forespørselen om samarbeid om sakene om likebehandling innen 

idretten og aksjon mot uønskede plantearter.  

 

Henvendelser fra kommunens administrasjon siden forrige hovedmøte i nærutvalget:  

1. informasjon fra lokal koordinator om saken om økonomisk bærekraft i kommunen 

2. invitasjon til nye medlemmer om opplæring i nærutvalgsordningen den 6.mai 

3. invitasjon til et arbeidsverksted den 23.april med evaluering av nærutvalgsordningen  

4. invitasjon til en erfaringsdeling for ledere og nestledere i nærutvalgene den 22.april  

5. årsrapport for nærutvalgene 2023 ble i april sendt nærutvalgets leder for gjennomsyn 

 

Status åpne saker i nærutvalget 

De to sakene likebehandling innen idretten og aksjon mot uønskede plantearter ble kort  



gjennomgått og diskutert. Øvrige åpne saker i nærutvalget ble kort gjennomgått under sak  

nummer 13/24 Samarbeidsavtale og prioritering av saker.  

 

I saken om likebehandling innen idretten så har lokal koordinator på forespørsel fra nærutvalget 

sjekket ut hva som inngår i Statistisk sentralbyrå (SSB) sin statistikk for utgifter til forvaltning, 

drift og vedlikehold av utvalgte kommunale formålsbygg (tabell 12905). Både idrettsbygg og -

anlegg er regnet som formålsbygg, og i statistikken inngår avskrivninger og utgifter til energi, 

vedlikehold, renhold og drift. Men, ikke utgifter til inventar og utstyr.  

 

Per Ole Bjerknæs orienterte om nærutvalgets samarbeid med de lokale idrettslagene Mjøndalen 

IF, IF Birkebeineren, Solberg Sportsklubb, Steinberg IF og Vikåsen IL. Det er sammen med disse 

idrettslagene opprettet en arbeidsgruppe, og det er laget en plan for videre arbeid med saken. 

Hvert enkelt idrettslag vil før sommeren invitere sentrale lokalpolitikere til besøk og diskusjoner 

om hvordan det kan oppnås en likebehandling mellom idrettslag som eier egne anlegg og de 

idrettslagene som bruker kommunale anlegg. Det arbeides også med et leserbrev i Drammens 

tidene, og det ønskes at nærutvalget bruker sin mulighet til å løfte saken gjennom å be om 

taletid i et Formannskapsmøte i kommunen.  

 

Det er i nærutvalget Gerhard Løhre som holder i saken om aksjon mot uønskede plantearter, og 

det er utarbeidet en idéskisse for en lukeaksjon i 2024. Det er lagt opp til gjennomføring i juni, og 

da med formål om å bekjempe russekål i et område på Stenseth. Det ønskes et samarbeid med 

Drammen kommune, og det må gjøres et arbeid med tanke på å spre informasjon om aksjonen.  

 

Status åpne plasser i nærutvalget 

Det er pr. 21 mai tre ledige plasser i nærutvalget. Det er plassene for en ungdomsrepresentant, 

en ungdomsobservatør, og en representant for personer med funksjonsnedsettelse. 

 

Evaluering av nærutvalgsordningen – informasjon fra arbeidsverksted den 23.april 2024 

Det ble den 23. april holdt en samling med temaet evaluering av nærutvalgsordningen. Her 

deltok ledere og nestledere i nærutvalgene, ordfører, og gruppeledere fra de ulike politiske 

partiene. Pluss representanter fra administrasjonen i kommunen.  

 

Målet med samlingen var å få ulike perspektiver på temaer som vil inngå i en politisk sak om 

nærutvalgsordningen. Denne saken skal behandles i kommunestyret i juni i år.  

 

I arbeidsverkstedet ble det diskutert fordeler og ulemper med fire ulike alternativer:  

a) fortsette nærutvalgsordningen som nå 

b) økt deltakelse fra administrasjonen  

c) deltakelse fra politikere og administrasjonen etter ønske fra administrasjonen 

d) legge ned nærutvalgsordningen 

 

I tillegg ble nærutvalgenes oppgaver og muligheter diskutert. 

 

Andre orienteringer  

Nærutvalget holdt den 17.april et åpent oppstartsmøte for Bjørkelundens venner. Hensikten  



med møtet var å få startet opp et vennelag som kan organisere dugnader for opprydding og  

vedlikehold av Bjørkelunden, søke midler til nye benker og bord, og som også kan tenke noen 

nye tanker om bruken av stedet. Inntil vennelaget er etablert så holder nærutvalget i dette. 

 

Nærutvalgets vedtak 

Nærutvalget stiller, sammen med lokale idrettslag, seg bak et felles leserbrev i saken om 

likebehandling innen idretten. Leserbrevet sendes til Drammens tidende for publisering. I 

samme sak ønsker også nærutvalget taletid i kommende Formannskapsmøte, og ber lokal 

koordinator om å melde inn dette ønsket. Nærutvalget ber også lokal koordinator om å bistå 

med å sette opp et nytt møte i den arbeidsgruppen som arbeider med saken.  

 

Det arbeides videre med en aksjon mot uønskede plantearter, og det tas sikte på en pilot i juni. I 

denne saken ønskes det et samarbeid med kommunen, og lokal koordinator bes om å formidle 

kontakt med kommunens miljøavdeling.  

 

Nærutvalget ber lokal koordinator om å formidle kontakt mellom utvalget og avdelingen 

Samferdsel, vei og park i kommunen. Det ønskes gjennomført en befaring i Bjørkelunden for å få 

avklart hva som kan igangsettes av rydding og vedlikehold her.  

 

Sak 10/24 Åpent kvarter 

Kort beskrivelse: Fremmøtte innbyggere kan ta opp saker, og stille spørsmål til nærutvalget.  

Ingen av de fremmøtte innbyggerne ba om ordet.  

 

Nærutvalgets vedtak 

Det ble ikke gjort noen vedtak i sak 10/24.  

 

Sak 11/24 Krokstad sykehjem 

Kort beskrivelse: Orientering ved Erik Mathiassen, prosjektsjef i Drammen eiendom, og Sudhir 

Sharma, kommunalsjef institusjons- og hjemmetjenester.  

 

Det ble i orienteringen vist til Kommunestyrets behandling av status for mulighetsanalyse for 

Krokstad sykehjem, og bygg med helse- og omsorgsformål i 2023. Det ble da gjort vedtak om å 

utrede muligheten for bygging av sykehjem i Krokstadelva til en lavere kostnad enn det som ble 

lagt fram for investeringsbeslutning i 2022.  

 

Det ble videre orientert om den eksterne kvalitetssikringen av prosjektet, og om 

anbudsprosessen. Etter planen skal en sak om ekstern kvalitetssikring KVU Krokstad sykehjem 

behandles i Kommunestyret i juni i år. Det vil da bli vedtatt hvilket alternativ som skal legges til 

grunn for det videre arbeidet med forprosjektet Krokstad sykehjem.  

 

Etter orienteringen ble det åpnet for at både nærutvalgets medlemmer og andre fremmøtte 

kunne stille spørsmål. Det ble stilt spørsmål om tomtevalg, bruk av uteområdet, ekstern 

kvalitetssikring, dagsenter, sambruk, kafè/kjøkken og om finansiering.  

 

Det ble i møtet vist til de politiske vedtak i saken, og kommende medvirkning.  



Nærutvalgets vedtak 

Nærutvalget ønsker fortsatt å følge saken tett, og ønsker nye orienteringer etter hvert som 

prosjektet skrider frem.   

 

Sak 12/24 Presentasjon resultat av årets innbyggerdialog 

Kort beskrivelse: Hvert år gjennomfører nærutvalget en, eller flere, aktiviteter som gjør at 

utvalget får kunnskap om utfordringer, behov og muligheter i kommunedelen. Lokal koordinator 

orienterte om gjennomføring og resultat av årets innbyggerdialog.  

 

I år har nærutvalget hatt stand ved både Kiwi Stenseth og ved Meny Krokstadelva i 

månedsskiftet april/mai. Hensikten var å møte innbyggerne i kommunedelen. I tillegg har 

innbyggere i perioden fra 26.april til 20.mai hatt mulighet til å komme med innspill via 

nærutvalgets facebookside. Lag og foreninger er i samme periode også blitt oppfordret til å 

komme med innspill. Det har både vært mulighet til å komme med innspill om saker som er 

viktige i kommunedelen, og om saker som nærutvalget bør prioritere i 2024.  

 

Det har kommet inn 64 innspill, og det er stor variasjon i innspillene. Noen innspill er helt 

konkrete og handler om tiltak som ønskes gjennomført på et bestemt sted, mens andre innspill 

gjelder mer overordnede temaer og emner.  

 

Innbyggerne har ønsket at nærutvalget prioriterer følgende saker i 2024:  

• fritids-/ungdomsklubb – ønske om en ungdomsklubb sentralt i kommunedelen 

• tilbud til barn og unge – fritidsaktiviteter, temakvelder, turer, og liknende 

• lekeplasser – oppgradering og etablering av nye lekeplasser i kommunedelen 

• likeverdige vilkår mellom idrettslag som eier anlegg og lag som bruker kommunale anlegg  

• idrettsanlegg – utvikling av nye anlegg som eksempelvis Eknes Arena og en discgolfbane 

• Årbogen – utvikling av badeplassen med brygger, apparater og leker  

• Tusenårsstedet – belysning slik at det er mulig med aktiviteter i høst og vinterhalvåret 

• kultur – flere kulturtilbud i kommunedelen som for eksempel konserter 

• trafikksikkerhet – ønsker om ulike trafikksikkerhetstiltak på flere veistrekninger  

• veivedlikehold – gjelder blant annet ønske om hyppigere brøyting av vei 

• kollektivtilbudet – bedre bussforbindelse, flere direkteruter og bedre korrespondanse 

• renovasjon – spørsmål om kildesortering, og ønske om merkede /søppelkasser i turområder 

• artsmangfold og bekjempelse av svartelistede plantearter 

• skole – ønske om ro i undervisningen, og bedre klasse- og skolemiljø  

• tjenestetildeling og hjemmehjelp – ønske om mer informasjon om kommunale tjenester 

• stedsutvikling – ønske om mer «liv og røre» i Krokstadelva 

• Krokstad sykehjem – bygging av nytt sykehjem i kommunedelen 

• Folkets hus – om mer bruk av Folkets hus, og om vedlikehold av bygningen 

• Bjørkelunden – oppgradering, rydding og vedlikehold av området  

 

Nærutvalgets vedtak 

Resultatet av årets innbyggerdialog legges til grunn for nærutvalgets behandling av sak 13/24 

samarbeidsavtale, og prioritering av saker. Nærutvalget ber lokal koordinator om en senere  



orientering om eierforholdene når det gjelder Folkets hus, og kommunens planer for bygningen.   

 

Sak 13/24 Samarbeidsavtale, og prioritering av saker 

Kort beskrivelse: Nærutvalget vedtar hvert år en samarbeidsavtale. Denne avtalen viser både 

arbeidsform, budsjett og prioriterte saker for nærutvalget i inneværende år.  

 

Til grunn for diskusjonene om prioriterte saker lå orienteringen i sak 12/24 Presentasjon resultat 

av årets innbyggerdialog.  

 

Nærutvalgets vedtak 
 

Nærutvalget vil i 2024 prioritere følgende saker:  

• likebehandling innen idretten – likeverdige vilkår for de ulike idrettslagene i kommunen 

• Krokstad sykehjem – dialog med kommunen om byggingen av det nye sykehjemmet 

• ungdomsklubb – etablering og oppstart av en ungdomsklubb sentralt i kommunedelen  

• barnas trafikksikkerhet – nye trafikksikkerhetstiltak i kommunedelen 

• nærmiljøanlegg – oppgradering av eksisterende anlegg og bygging av nye anlegg 

• Eknes Arena – finansiering og realisering av en ny flerbrukshall  

 

Følgende punkter i samarbeidsavtalen utsettes:   

• arbeidsform i 2024  

• hvem gjør hva i nærutvalget?  

• avtale med lokal koordinator  

• budsjett 2024 

 

Sak 14/24 Kommunikasjonsplan 

Kort beskrivelse: For hvert år vedtar nærutvalget en kommunikasjonsplan. Her avklares det 

hva kommunen skal gjøre, og hva nærutvalget skal selv gjøre når det gjelder tiltak som kan 

gjøre nærutvalget, og nærutvalgets arbeid, kjent for innbyggerne i kommunedelen.  

 

I møtet ble det kort diskutert hvordan nærutvalget i enda større grad kan nå ut til innbyggerne i 

kommunedelen før det ble vedtatt å utsette saken. Det ble foreslått å bruke flyers for å nå ut til 

de innbyggere som i en konkret sak utgjør målgruppen, eller på en eller annen måte er berørt.  

 

Nærutvalgets vedtak 

Sak 14/24 Kommunikasjonsplan utsettes til neste hovedmøte i nærutvalget.  

 

Sak 15/24 Eventuelt  
 

Ungdomsklubb 

Det ble kort orientert om status for saken om etablering og oppstart av en ungdomsklubb 

sentralt i Krokstadelva. Det ble i april holdt et samarbeidsmøte der nærutvalget deltok sammen 

med representanter for IF Birkebeineren, og natteravnene, og det ble da opprettet en 

arbeidsgruppe. Arbeidsgruppen skal utvides senere med representanter for skole og FAU. Inntil 

videre er det natteravnene lokalt i Krokstadelva som koordinerer arbeidet, mens Janos Major og 

Jørn Petter Wittbank deltar i arbeidet for nærutvalget.  



Ansvar for ulike bekkeløp i kommunedelen 

Det ble i møtet stilt spørsmål ved ansvarsforholdene når det gjelder de mange små bekkene i 

kommunedelen. Det handler om hvem som har ansvar for vedlikehold og rydding slik at 

oversvømmelser og overvann kan unngås.  

 

Tilrettelegging for bruk av turområder med hund 

Sak tatt opp av Ranveig S. Skogly. Det er i turområder nå kommet opp noen skilter med  

«hunder forbudt». Det ble i møtet diskutert hensikten med disse skiltene, og om områdene 

kunne gjøres tilgjengelig for hundeiere om det i stedet skiltes med «takk for at du viser hensyn 

og bruker hundepose» og med henvisning til merkede søppelkasser for hundeposer. Disse kunne 

da merkes med «her kan du kaste din hundepose».  

 

Informasjon om veiarbeid  

Det ble i møtet stilt spørsmål ved hvordan innbyggere i kommunen varsles og orienteres om 

pågående veiarbeid. Spesielt gjelder dette veiarbeid som pågår over tid.  

  

Nærutvalgets vedtak 

Etablering og oppstart av en ungdomsklubb sentralt i Krokstadelva er vedtatt å være en av 

nærutvalgets prioriterte saker i 2024, og utvalget vil ta en aktiv rolle i arbeidet med saken. 

 

Nærutvalget ber lokal koordinator om å komme tilbake til utvalget med en orientering 

 om ansvarsforhold når det gjelder bekker som Krokstadbekken og bekkefaret ved Eknes, og om 

kommunens arbeid med rydding av bekker på kommunal grunn. Det ønskes også en orientering 

om kommunens rutiner for å varsle innbyggerne om veiarbeid.  

 

Det sjekkes ut nærmere hvilke turområder som nå er blitt skiltet med «hunder forbudt», og 

hvem som er grunneier på det enkelte område. Nærutvalget ber om lokal koordinators bistand 

når det gjelder oversikt over grunneiere. 

 

Sak 16/24 Tilskudd til lokale aktiviteter og tiltak 

Kort beskrivelse: Kommunestyret har bevilget midler til nærutvalgenes egen tilskuddsordning. 

Som i fjor har nærutvalget kroner 50 000 som kan deles ut til lokale aktiviteter og tiltak. 

 

Nærutvalgets vedtak 

Behandlingen av sak 16/24 Tilskudd til lokale aktiviteter og tiltak utsettes.  

 

Sak 17/24 Arbeidsmøter i nærutvalget 

Sak meldt inn av nærutvalgets leder, Janos Major. Det ble vist til at nærutvalget nå arbeider med 

flere saker som har stor betydning for kommunedelen, og at arbeidet med disse sakene bør 

ivaretas gjennom arbeidsmøter mellom hovedmøtene i utvalget.  

 

Nærutvalgets vedtak 

Det settes opp nye arbeidsmøter i nærutvalget fortløpende etter behov.  
 

---- 


